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              Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst 

 

Datum 

23 november 2021 

Indiener(s)Groot Hontenisse  

    

Onderwerp: kinderopvang Hengstdijk en Lamswaarde 

 

Portefeuillehouder: weth. D. van Damme-Fassaert 

 

Vraag: 

Is het college het met Groot Hontenisse eens:  

- dat een combinatie basisschool : kinderopvang voor beiden van grote waarde is voor onze kernen 

met basisscholen ? 

- dat het aanbod van groot belang is voor kinderen, ouders en opvoeders ? 

- dat dit aanbod  van groot belang is voor de leefbaarheid van de kernen ?  

Is het college bereid om de kinderopvang in Hengstdijk en Lamswaarde een “boost” te geven zodat 

de leefbaarheid een stimulans krijgt, zodat kinderen, ouders, opvoeders, kinderopvang en 

basisscholen van beide dorpen gelijkwaardig met andere dorpen met een basisschool, de toekomst 

in kunnen ?  

Is het college het met ons eens: 

- dat er een overgangsperiode gecreëerd  moet worden van de huidige situatie naar de gewenste 

kinderopvang ? 

- dat een gastouderopvang in de scholen hiervoor een goede stap is ? 

- dat dit een pilot is die ruimte vraagt in regels en financiën ?  

- dat het college dit samen met het schoolbestuur, kinderopvang en GGD wil en kan realiseren  ?  

- dat, gezien de grote kans dat in het nieuwe regeerakkoord kinderopvang grotendeels gratis zal 

worden, het nú het moment is om ook in Hengstdijk en Lamswaarde kinderopvang te realiseren ? 

 

 

 

Aanleiding voor de vraag: In onze gemeente hebben alle kernen met een basisschool kinderopvang, 

met uitzondering van Hengstdijk en Lamswaarde.  

Om de volgende redenen stellen wij onze vraag. Uit informatie , weliswaar uit de trein, maar 

belangrijk genoeg voor de betrokkenen om er via meerdere mediakanalen op te reageren, is 

gebleken dat een nieuw kabinet mogelijk de kinderopvang in ons land grotendeels gratis gaat 

maken. 

Gezien de problematiek van de huidige werkwijze met toeslagen, maar zeker het belang voor de 

ontwikkeling van kinderen, heel begrijpelijk.  

Zeker zo belangrijk is het dat kinderen en ouders, opvoeders in alle kernen met basisscholen van 

dezelfde voorzieningen, op dezelfde voorwaarden gebruik moeten kunnen maken.  

Kinderopvang is een belangrijke voorziening voor ouders om de keus te maken voor de school op hun 

dorp, maar het is ook een voorziening die bijdraagt aan het vestigingsklimaat, behoud van ons 

voortgezet onderwijs.  Kortom van groot belang voor de leefbaarheid. 

Als het voornemen zoals dat beschreven staat in het uitgelekte stuk, van kracht wordt, gaat Groot 
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Hontenisse ervan uit dat dit een goede zaak moet zijn voor kinderen, ouders, opvoeders, 

kinderopvang en basisscholen in al onze kernen met een basisschool. Het is ons inziens van belang 

dat in de 2 genoemde dorpen er spoedig kinderopvang gerealiseerd gaat worden zodat ook de 

betrokkenen in deze kernen en de leefbaarheid een goede toekomst tegemoet gaan. 

Daarnaast wordt ook in het concept regeerakkoord gesproken over nieuwbouw in dorpen. Ook onze 

eigen gemeente is daar actief mee bezig. Nieuwbouw, jonge gezinnen, verbeteren van het 

vestigingsklimaat door kinderopvang in alle kernen met basisscholen betekent samen een positieve 

ontwikkeling voor onze gemeente.  

 

Indiener(s), 

 

Groot Hontenisse, 

Luc Mangnus 

Frank van Driessche 

Paul van Kerckhoven 

 

  

 

 

 

 

 


